
PROTOKÓŁ NR XLVII/06

XLVII sesji Rady Miasta Bolesławiec odbytej  w dniu 12 kwietnia 2006 r. 
w Sali  Rajców Ratusza – Rynek 41,  II  p.  pod przewodnictwem radnego 
Stanisława Małkowskiego – Przewodniczącego Rady Miasta.

Sesję rozpoczęto o godz. 9.00
Sesję zakończono o godz. 13.05

Ustawowy skład Rady – 21 radnych

Obecnych wg listy obecności było 20  radnych

Ponadto w sesji udział wzięli:

1. Piotr Roman - Prezydent Miasta
2. Karol Stasik - Z-ca Prezydenta Miasta
3. Andrzej Chodyra - Z-ca Prezydenta Miasta
4. Jerzy Zieliński - Sekretarz Miasta
5. Zbigniew Walasiński - Skarbnik Miasta
6. Krystyna Miadziołko - Radca Prawny Urzędu Miasta
7. Przedstawiciele  kadry  kierowniczej  Urzędu  Miasta,  jednostek 

organizacyjnych  gminy  miejskiej,  organizacji  społecznych 
i politycznych oraz goście XLVII sesji

8. Prasa i Telewizja Lokalna „Azart-Sat” w Bolesławcu

(Listy obecności radnych oraz gości stanowią załączniki nr 1 i nr 2)

Przebieg sesji:

Ad 2. Zapoznanie Rady z porządkiem obrad XLVII sesji.    
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Ustalony  porządek  obrad  XLVII  sesji  radni  otrzymali 
w zawiadomieniach, w terminie ustawowym.

Przewodniczący  Rady  Miasta  stwierdził,  że  Rada  Miasta  przyjęła 
porządek obrad XLVII sesji w następującym brzmieniu:
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.
2. Zapoznanie Rady z porządkiem obrad XLVII sesji. 
3. Przyjęcie protokołu XLVI sesji Rady Miasta. 
4. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miasta podjętych na XLVI sesji 

w dniu 29 marca 2006 r. 
5. Informacje:

5.1.  Prezydenta  Miasta  o  ważniejszych  działaniach  podjętych  w  okresie 
międzysesyjnym,

5.2. Przewodniczącego Rady Miasta o ważniejszych działaniach podjętych 
w okresie międzysesyjnym.

6. Wystąpienie  Nadleśniczego  Nadleśnictwa  Bolesławiec  dotyczące 
współdziałania z Gminą Miejską Bolesławiec. 

7. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych.
8. Sprawozdanie z wykonania budżetu miasta za 2005 r.

8.1. Wprowadzenie do dyskusji.
8.2. Odczytanie  opinii  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miasta  o  wykonaniu 

budżetu miasta za 2005 r.
8.3. Odczytanie  opinii  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w  sprawie 

sprawozdania z wykonania budżetu miasta za 2005 r.
8.4.  Odczytanie  wniosku  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miasta  w  sprawie 

udzielenia absolutorium Prezydentowi Miasta za 2005 r.
8.5. Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wniosku 

Komisji Rewizyjnej.
8.6. Dyskusja.
8.7. Podjęcie uchwał:

1/ w sprawie przyjęcia sprawozdania z wykonania budżetu miasta za 
2005 r.,

2/ w sprawie udzielenia absolutorium Prezydentowi Miasta za 2005 r.
9. Projekty uchwał Rady Miasta:

9.1. o zmianie uchwały Nr XLI/411/05 Rady Miasta Bolesławiec z dnia 30 
listopada 2005 r. w sprawie szczegółowych zasad oraz trybu udzielania 
i rozliczania dotacji przedmiotowych,

9.2. w sprawie zmian w budżecie miasta na 2006 r.
10. Sprawy organizacyjne:
10.1. Informacje bieżące dla Rady Miasta.
11. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 
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Ad 3. Przyjęcie protokołu XLVI sesji Rady Miasta. 

Zgodnie  ze  Statutem  Miasta  Bolesławiec  protokół  XLVI  sesji 
Rady Miasta z dnia 29 marca 2006 r., był wyłożony do wglądu w Referacie 
Organów Gminy Miejskiej – oraz w czasie obecnej sesji.

Protokół  XLVI  sesji  Rady  Miasta  odbytej  w  dniu  29  marca  2006  r., 
został przyjęty bez zmian i poprawek.

Ad  4.  Sprawozdanie  z  wykonania  uchwał  Rady  Miasta  podjętych 
na XLVI sesji w dniu 29 marca 2006 r. 

Pisemne  sprawozdanie  na  w/w  temat  radni  otrzymali  przed  sesją, 
w terminie statutowym.

W/w  sprawozdanie  Rada  Miasta  przyjęła  większością  głosów,  tj.  19 
głosami  „za”  (1  radny  nie  brał  udziału  w  głosowaniu),  do  akceptującej 
wiadomości. 

SPRAWOZDANIE – zał. nr 3

Ad 5. Informacje:
5.1.  Prezydenta  Miasta  o  ważniejszych  działaniach  podjętych  w  okresie 

międzysesyjnym. 

Na w/w temat zabrał głos Prezydent Miasta Piotr Roman.

INFORMACJA – zał. nr 4

W dyskusji udział wzięli:
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Radny Stanisław Szypulski poruszył temat ścieżek rowerowych. Zauważył, 
że taki wniosek składany był już na początku kadencji. 

Do  powyższego  ustosunkował  się  Prezydent  Miasta  Piotr  Roman,  który 
poinformował, że poprzedni Dyrektor Polskich Linii Kolejowych nie był tym 
tematem zainteresowany. Uważał, że dworzec wschodni nie może być oddany 
gminie  miejskiej  ze  względu na  bardzo ważną linię  kolejową Bolesławiec  – 
Nowa Wieś Grodziska.  Dlatego też  nie wyraził  zgody na likwidację  tej  linii 
i  utworzenie  w  tym  miejscu  ścieżki  rowerowej.  Z  kolei  zdaniem  nowego 
Dyrektora tory znajdujące się w tym miejscu nie nadają się do użytku. Dlatego 
dopiero teraz będzie możliwość wybudowania ścieżek rowerowych. 

Radny Stanisław Szypulski odniósł się także do tematu zakupu akcesoriów 
do sprzątania psich odchodów. Poinformował, że w miastach niektórych krajów 
zachodnich ustawiane są skrzynie z piaskiem, gdzie można wyprowadzać psy. 

Prezydent Miasta Piotr Roman poinformował, że pomysł toalet dla psów 
wykorzystało już kilka miast w Polsce. Niestety nie sprawdza się on, ponieważ 
ludzie nie wyprowadzają psów we wskazane miejsca. 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada w/w informację przyjęła 
do akceptującej wiadomości.

5.2. Przewodniczącego Rady Miasta o ważniejszych działaniach podjętych 
w okresie międzysesyjnym. 

Powyższą informację przedstawił Przewodniczący Rady Miasta, który:
- poinformował, że skierował pod obrady Wysokiej Rady dwa projekty uchwał:

1) zgodnie  z  opinią  Komisji  Rewizyjnej  z  dnia  4  kwietnia  2006  r. 
o  wykonaniu  budżetu  miasta  za  2005  r.,  projekt  uchwały  w  sprawie 
przyjęcia sprawozdania z wykonania budżetu miasta za 2005 r.,

1) zgodnie  z  wnioskiem  Komisji  Rewizyjnej  z  dnia  4  kwietnia  2006  r. 
w  sprawie  udzielenia  absolutorium  Prezydentowi  Miasta  za  2005  r., 
projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Prezydentowi Miasta 
za 2005 r.,

- przypomniał, że Komisje stałe Rady Miasta odbyły swoje posiedzenia 4, 6, 7 
i 11 kwietnia br.

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada w/w informację przyjęła 
do akceptującej wiadomości.  
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Ad  6.  Wystąpienie  Nadleśniczego  Nadleśnictwa  Bolesławiec  dotyczące 
współdziałania z Gminą Miejską Bolesławiec.

Głos  zabrał  Nadleśniczy  Nadleśnictwa  Bolesławiec,  p.  Władysław 
Nowak, który w swoim wystąpieniu poruszył następujące zagadnienia:
- porozumienie  pomiędzy  Nadleśniczym  Nadleśnictwa  Bolesławiec 

a  Komendantem Straży  Miejskiej  w Bolesławcu w sprawie  szczegółowych 
zasad  współdziałania  Nadleśnictwa  Bolesławiec  ze  Strażą  Miejską 
w Bolesławcu (zał. nr 5), 

- postępowanie przy kolizjach ze zwierzyną leśną,
- wjazd do lasu pojazdami mechanicznymi,
- zaśmiecanie lasu,
- zaopatrzenie mieszkańców w S4 – drewno opałowe iglaste i liściaste,
- wypalanie pól, łąk, ściernisk i rowów przydrożnych,
- zagrożenie pożarowe terenów leśnych.

W dyskusji udział wzięli:

Radny Hubert Prabucki nawiązał do § 2 w/w porozumienia. Spytał, czy 
Straż Miejska posiada uprawnienia do zadań wymienionych w tym paragrafie, 
np.  kontroli  przewozu  ładunków  drewna  środkami  transportu  na  drogach 
publicznych. 

Nadleśniczy Nadleśnictwa Bolesławiec Władysław Nowak oznajmił,  że 
jest  to  dopiero  projekt  porozumienia,  którego  treść  była  konsultowana 
z Komendantem Straży Miejskiej. Dodał, że strona prawna porozumienia będzie 
jeszcze omawiana z prawnikami. 

Radny Andrzej Czeczutka poruszył problem wycinania drzew w Dolinie 
Bobru. 

Wyjaśnień udzielił Nadleśniczy Nadleśnictwa Bolesławiec, informując, że 
zadrzewienia  przybrzeżne  przy  Kwisie  nie  należą  do  lasów  państwowych. 
Poinformował  także,  że  wycinka  drzew  w  Osieczowie  wykonana  była  na 
zlecenie tamtejszego samorządu. 

Radny Stanisław Szypulski zwrócił uwagę na brak kontenerów na śmieci 
na obrzeżach lasów. 

Nawiązując do powyższej wypowiedzi, radna Grażyna Zbieg spytała, ile 
jest miejsc na terenie gminy, w których należałoby ustawić takie kontenery.
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Nadleśniczy  Nadleśnictwa  Bolesławiec,  odpowiadając  na  pytanie, 
wyjaśnił,  że  są  to  przede  wszystkim  tereny  przy  ulicach  Jeleniogórskiej 
i Matejki. 

Zdaniem radnego Józefa Burniaka inicjatywa współpracy Nadleśnictwa ze 
Strażą  Miejską  jest  bardzo  dobra.  Radny  nawiązał  do  tematu  ustawienia 
kontenerów na obrzeżach lasów. Uważa, że powinny zostać one ustawione także 
na  terenach  Gminy  Wiejskiej  Bolesławiec.  Ponadto  zwrócił  uwagę  na  brak 
wiedzy  na  temat  zachowania  w  lesie,  zarówno  wśród  dzieci,  jak 
i  dorosłych.  Zdaniem  radnego  należałoby  organizować  w  tym  zakresie 
szkolenia.

Prezydent  Miasta  Piotr  Roman wyjaśnił,  że  ustawienie  kontenerów na 
skraju  lasów  nie  jest  nowym  pomysłem.  Było  już  to  kiedyś  praktykowane, 
jednak  nie  sprawdziło  się,  ponieważ  kontenery  były  zapełniane  przez 
mieszkańców okolicznych wiosek, nawet gruzem. Prezydent powrócił także do 
tematu  ścieżek  rowerowych.  Zaznaczył,  że  ich  trasy  były  ustalane 
z Nadleśnictwem. Ponadto zwrócił uwagę na fakt, że należy odróżnić pojęcie 
terenów  nadleśnictwa  od  terenów  lasów  komunalnych.  Gmina  Miejska 
Bolesławiec posiada również lasy komunalne. Ich powierzchnia wynosi 64 ha - 
22 kompleksy. Do największych z nich należą lasy przy ulicach Jeleniogórskiej, 
Leśnej, Piastów, Topolowej, Kosiby, Matejki, Gdańskiej i na os. Kwiatowym. 
Wydział  KO  Urzędu  Miasta  prowadzi  gospodarkę  leśną  w  oparciu 
o uproszczony plan urządzenia lasu. Plan ten został sporządzony w 2003 r. na 
kolejne  10  lat.  Uzyskał  pozytywną  opinię  Nadleśnictwa  Bolesławiec.  Na 
podstawie tego planu opracowywane są roczne plany:  hodowli  lasu,  ochrony 
lasu przed szkodnikami, ochrony przeciwpożarowej oraz cięć. Do utrzymania 
lasów komunalnych została wyłoniona w drodze przetargu firma z Bolesławca – 
„Zieleń – plan”. 

Nadleśniczy  Nadleśnictwa  Bolesławiec  odniósł  się  do  wypowiedzi 
radnego Józefa Burniaka odnośnie edukacji społecznej w temacie zachowania 
w  lesie.  Poinformował,  że  jeden  z  pracowników  działu  technicznego 
Nadleśnictwa Bolesławiec prowadzi tego typu szkolenia wśród przedszkolaków 
i uczniów pierwszych klas szkół podstawowych. 

Radny Stanisław Szypulski powrócił do tematu kontenerów. Zaznaczył, 
że z powodu ich braku powstają dzikie wysypiska śmieci, których likwidacja 
jest o wiele droższa niż zakup kontenerów. 

Z-ca Prezydenta Miasta Karol Stasik wyjaśnił, że każdy teren ma swojego 
właściciela. Skoro lasy państwowe są właścicielem terenów leśnych, to powinny 
zapewnić w nich porządek. 
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Ad 7. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

Przewodniczący Rady Miasta  przypomniał,  że  zgodnie  z  §  40 Statutu 
Miasta  Bolesławiec  interpelacje,  zapytania  i  wnioski  radnych  winny  być 
składane na ręce Przewodniczącego Rady Miasta w formie pisemnej.

7.1.  radny Zdzisław Abramowicz
7.1.1.  wnioskuję  o  zajęcie  stanowiska  przez  samorządowców  w  sprawie 
obraźliwego  nazywania  niemieckich  obozów  koncentracyjnych  polskimi 
obozami przez środowiska opiniotwórcze zachodu.

7.1.2.  jakie będą losy boiska przy dawnej SP Nr 7 (ul.  Komuny Paryskiej)? 
Otrzymałem  informację,  że  okoliczni  mieszkańcy  szykują  w  tym  miejscu 
demonstrację.  

ZAŁĄCZNIK NR 6

 

7.2. radny Józef Pokładek
7.2.1. proszę o rozważenie możliwości budowy parkingu przy ul. Wańkowicza 
(w załączeniu mapa ewidencji gruntów i mapa zasadnicza). 

ZAŁĄCZNIK NR 7

7.3. radny Andrzej Czeczutka
7.3.1. od pewnego czasu na żwirownię przy ul. Zabobrze (I żwirownia) zwożona 
jest  ziemia  i  zasypywane  boczne  oczko.  Kto  to  zwozi  i  czy  posiada  na  to 
zezwolenie?  Kto  obecnie  dzierżawi  żwirownię?  Wnioskuję  także  o  jej 
uporządkowanie. 

ZAŁĄCZNIK NR 8

7.4. radny Alojzy Skóra
7.4.1.  mieszkańcy  ul.  Parkowej  nr  4,  6  oraz  niepełnosprawni  korzystający 
z usług Miejskiego Zakładu Rehabilitacji Leczniczej i Domu Środowiskowego 
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uprzejmie proszą o weryfikację znaków drogowych oraz taką organizację ruchu, 
która udostępniłaby im wjazd od strony Komendy Policji. 

ZAŁĄCZNIK NR 9

7.5. radny Lesław Śliwko 
7.5.1.  proszę  o  przedstawienie  bilansu  Funduszu  Poręczeń  Kredytowych  (ze 
szczególnym  uwzględnieniem  strony  kosztowej)  w  kontekście  odniesionych 
korzyści z jego działania. 

 ZAŁĄCZNIK NR 10

7.6. radny Bolesław Nowak
7.6.1. chciałbym, po raz kolejny, zwrócić uwagę na kwestię, która już raz była 
przedmiotem mojej interpelacji. Jednak z uwagi na fakt, iż w poruszanej przeze 
mnie sprawie, nie podjęto żadnych kroków, pozwolę sobie raz jeszcze zwrócić 
się do Pana Prezydenta z prośbą o usunięcie bezpośredniego zagrożenia życia 
i  zdrowia  naszych  mieszkańców,  stwarzanego  przez  metalowy  słup 
energetyczny,  usytuowany  przy  ul.  Dolne  Młyny.  Słup,  który  znajduje  się 
w  pobliżu  siedziby  Powiatowej  Straży  Pożarnej,  jest  w  znacznym  stopniu 
skorodowany,  a  jego  stan  jest  tak  zły,  że  w  razie  nagłych  zjawisk 
atmosferycznych,  zwłaszcza  silnych  wiatrów,  może  zagrozić  życiu 
przechodniów.  Z  uwagi  na  powyższe  wnioskuję  do  Pana  Prezydenta 
o zwrócenie się do odpowiednich podmiotów o usunięcie tego bezpośredniego 
zagrożenia dla życia i zdrowia przechodniów.

ZAŁĄCZNIK NR 11

7.7. radny Hubert Prabucki 
7.7.1. czy istnieje możliwość wykonania całości chodnika wzdłuż ul. Kosiby, 
ponieważ w ramach ISPY wykonano ok. ¾ chodnika. 

ZAŁĄCZNIK NR 12
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7.8. radny Stanisław Szypulski 
7.8.1. na skrzyżowaniu ulic Polnej i Hutniczej, na posesji prywatnej, znajduje 
się dzikie wysypisko śmieci. Dlaczego nikt na to nie reaguje?

ZAŁĄCZNIK NR 12 A

Radny  Józef  Burniak  zabrał  głos  w  sprawie  interpelacji  radnego 
Zdzisława Abramowicza. Przypomniał, że interpelacja powinna dotyczyć spraw 
związanych z samorządem bolesławieckim i jego zadaniami, tak więc wniosek 
radnego Zdzisława Abramowicza trudno traktować jako interpelację. 

Z  powyższą  opinią  nie  zgodził  się  radny  Zdzisław  Abramowicz.  Jego 
zdaniem,  reagowanie  na  taki  stan  rzeczy  jest  jak  najbardziej  zadaniem 
samorządu polskiego. 

Przewodniczący Rady ogłosił 15  minut przerwy,
a następnie wznowił obrady

Ad 8. Sprawozdanie z wykonania budżetu miasta za 2005 r.

Pisemne sprawozdanie  z  wykonania  budżetu miasta  za  2005 rok radni 
otrzymali w terminie statutowym – w formie zarządzenia Prezydenta Miasta Nr 
67/06  z dnia 20 marca 2006 r.  

Temat  ten był  przedmiotem prac poszczególnych komisji  stałych Rady 
Miasta.

8.1. Wprowadzenie do dyskusji.

Skarbnik Miasta Zbigniew Walasiński, celem wprowadzenia do dyskusji, 
przedstawił  zbiorcze,  syntetyczne  zestawienie  sprawozdania  z  wykonania 
budżetu miasta za 2005 r. w formie pokazu multimedialnego. 
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8.2.  Odczytanie  opinii  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miasta  o  wykonaniu 
budżetu miasta za 2005 r. 

Opinię Komisji Rewizyjnej o wykonaniu budżetu miasta za 2005 r. radni 
otrzymali w terminie statutowym. 

opinia – zał. nr 13

Powyższą  opinię  zreferował  radny  Zdzisław  Abramowicz  – 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej. 

8.3.  Odczytanie  opinii  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w  sprawie 
sprawozdania z wykonania budżetu miasta za 2005 r.

Opinię  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w  sprawie  sprawozdania 
z wykonania budżetu miasta za 2005 r. radni otrzymali w terminie statutowym. 

opinia – zał. nr 14

Powyższą  opinię  zreferował  radny  Zdzisław  Abramowicz  – 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej. 

8.4.  Odczytanie  wniosku  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miasta  w  sprawie 
udzielenia absolutorium Prezydentowi Miasta za 2005 r. 

Wniosek  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miasta  w  sprawie  udzielenia 
absolutorium  dla  Prezydenta  Miasta  za  2005  r.  radni  otrzymali  w  terminie 
statutowym.  

wniosek – zał. nr 15
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Radny Zdzisław Abramowicz zreferował powyższy wniosek, informując, 
że  Komisja  Rewizyjna  postanowiła  wystąpić  z  wnioskiem  do  Rady  Miasta 
o udzielenie absolutorium Prezydentowi Miasta za 2005 r. 

8.5. Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wniosku 
Komisji Rewizyjnej. 

Opinię  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w  sprawie  wniosku  Komisji 
Rewizyjnej Rady Miasta radni otrzymali przed dzisiejszą sesją. 

opinia – zał. nr 16

Powyższą  opinię  zreferował  radny  Zdzisław  Abramowicz  – 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej. 

8.6. Dyskusja.

Na początku dyskusji głos zabrali Przewodniczący Komisji stałych Rady 
Miasta,  którzy  zreferowali  opinie  poszczególnych  Komisji  do  sprawozdania 
z wykonania budżetu miasta za 2005 r., tj.:

- Przewodniczący  Komisji  Infrastruktury,  Gospodarki  Przestrzennej 
i Budownictwa – radny Hubert Prabucki (zał. nr 17),

- Przewodniczący  Komisji  Oświaty,  Kultury  i  Sportu  –  radny  Eugeniusz 
Kowalski (zał. nr 18), 

-  Przewodniczący  Komisji  Zdrowia,  Rodziny  i  Spraw Społecznych  –  radny 
Andrzej Czeczutka (zał. nr 19).

W  związku  z  tym,  że  Komisja  Rozwoju  Gospodarczego  i  Finansów 
stosunkiem głosów 2 „za”, 2 „przeciw”, nie wydała opinii w sprawie przyjęcia 
sprawozdania z wykonania budżetu miasta za 2005 r., Przewodniczący Komisji 
radny Krzysztof Pieszko odczytał wyciąg z protokołu (zał. nr 20). 

W dyskusji udział wzięli: 

Radny Zdzisław Abramowicz, jako Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, 
oznajmił,  że Komisja odstąpiła od zmiany pkt. 11 opinii  Komisji  Rewizyjnej 
o  wykonaniu  budżetu  miasta  za  2005  r.  ze  względu  na  pozytywną  opinię 
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Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w  sprawie  wniosku  Komisji  Rewizyjnej 
w sprawie udzielenia absolutorium dla Prezydenta Miasta za 2005 r.

Radny Jarosław Kowalski poinformował, że dokonał analizy sprawozdań 
z wykonania budżetu za 2003, 2004 i 2005 rok. Zdaniem radnego budżet miasta 
na  2005  r.  był  bardzo  dynamiczny.  Jego  realizacja,  po  zmianach,  wyniosła 
prawie 90% i była porównywalna do poprzednich lat. Pozytywnym akcentem 
jest fakt, że na wydatki majątkowe w 2005 r. gmina wydała o 67%-75% więcej 
niż  w  2004  r.  Warto  wspomnieć,  że  w  2005  r.  przeprowadzono  szereg 
inwestycji,  np.:  budowa  drogi  z  parkingiem  i  zatoczką  przy  ul.  Śluzowej, 
przebudowa schodów przy ul. Kubika, remont obwodnicy przy ul. Garncarskiej 
i  inne.  Istotne  były  też  działania  związane  z  promocją  miasta,  np.  wystawa 
w Pradze, „Golgota Świętokrzyska”. W związku z powyższym radny Jarosław 
Kowalski oznajmił,  że popiera sprawozdanie z wykonania budżetu miasta za 
2005 r.

Radny Hubert Prabucki zwrócił uwagę na skorygowany zapis dotyczący 
planu wydatków (str. 17). Zadania zlecone wynosiły 62,4% planu, a po korekcie 
wynoszą 99,1%. Ponadto radny poprosił Skarbnika Miasta o wyjaśnienie treści 
pkt. 24 na str. 6, który brzmi: „Zlecenie opracowania Strategii Rozwoju Miasta – 
7.000 zł.”. 

Skarbnik Miasta Zbigniew Walasiński wyjaśnił, że chodzi o opracowanie 
Strategii  Rozwoju  Miasta,  ale  w  węższym  zakresie.  Jest  to  wykonanie  na 
podstawie  umowy  -  zlecenia  zadań  w  zakresie  Strategii  Rozwoju  Miasta 
Bolesławiec,  takich  jak:  przygotowanie  projektów  graficznych,  materiałów 
promocyjnych,  opracowanie  kampanii  reklamowych  wizualizacji  miasta, 
plakaty,  banery,  przygotowanie prezentacji  multimedialnych.  Skarbnik Miasta 
nawiązał  także  do  wspomnianego  pkt.  11  opinii  Komisji  Rewizyjnej 
o wykonaniu budżetu miasta za 2005 r., który brzmi: „Skutki obniżenia górnych 
stawek podatków za  2005 r.  wyniosły 1.271.343 zł.  Skutki  udzielonych ulg, 
umorzeń,  zwolnień  z  podatków  za  2005  r.  wyniosły  1.109.710  zł.  Łącznie 
stanowi to kwotę 2.381.053 zł, tj. 2,99% zrealizowanych dochodów”. Obniżenie 
górnych  stawek  podatków  wynika  z  konieczności  wykazania  tej  informacji 
w sprawozdaniu. Nie ma to natomiast odniesienia do sytuacji w gminie, gdzie 
zostały  zachowane  stawki  niższe  niż  maksymalnie  dopuszczane  przez 
ustawodawców. Kwota 1.109.710 zł dotyczy zwolnień na podstawie uchwały 
Rady Miejskiej w Bolesławcu Nr III/34/02 z dnia 18 grudnia 2002 r. w sprawie 
określenia zwolnień od podatku od nieruchomości.  

 
Radny  Lesław Śliwko  spytał,  jakie  środki  uzyskano  w ubiegłym roku 

z  innych,  dodatkowych  instrumentów  finansowych,  które  można  stosować 
zgodnie z budżetem. Ile wynosi taki wpływ do naszego budżetu za zeszły rok? 
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Chodzi  o  sumę  wszelkich  dochodów  dodatkowych  uzyskanych  na  zasadzie 
odsetek od kapitału na koncie. 

Skarbnik  Miasta  Zbigniew  Walasiński,  w  odpowiedzi  na  powyższe 
pytanie,  wyjaśnił,  że  odsetki  planowane  wynoszą  890  tys.  zł,  a  wykonane 
zostały na poziomie 804.699 zł. 

Radny Lesław Śliwko zauważył, że jeżeli tego typu dochody planuje się 
po nominalnych stawkach bankowych, to dochody uzyskane są niższe. Oznacza 
to,  że  coś  przegapiono,  nie  mówiąc  już  o  możliwości  zwiększenia  tych 
dochodów  używając  innych  instrumentów  finansowych.  Zdaniem  radnego 
powinno być minimum 100 tys. zł więcej.  

Radny  Krzysztof  Pieszko  zauważył,  że  w  trakcie  roku  budżetowego 
zmniejszano zarówno przychody, jak i wydatki i to o więcej niż 10%. 

Z  kolei  radny  Jarosław Kowalski  zaznaczył,  że  zaplanowane  dochody 
zostały zrealizowane prawie w 100%. 

Głos  w  dyskusji  zabrał  także  radny  Józef  Pokładek,  zdaniem  którego 
budżet 2005 r.  był budżetem inwestycyjnym, a nie konsumpcyjnym. Ponadto 
poruszył  temat  nieściągnięcia  zaległości  czynszowych  (zał.  nr  6).  Zdaniem 
radnego są to duże kwoty i należałoby doprowadzić do ich ściągnięcia. Radny 
poinformował, że Klub Ziemi Bolesławieckiej będzie głosował za przyjęciem 
sprawozdania z wykonania budżetu za 2005 r. i  za udzieleniem absolutorium 
Prezydentowi Miasta. 

Radny Jarosław Kowalski, w nawiązaniu do wypowiedzi radnego Józefa 
Pokładka,  przytoczył  przykład  Oleśnicy,  miasta  porównywalnego  do 
Bolesławca, którego nieściągalność zobowiązań od mieszkańców wynosi ponad 
milion zł. Tak więc sytuacja Bolesławca pod tym kątem nie jest zła. 

Radny  Stanisław  Szypulski  poprosił  o  wyjaśnienie  jednego  z  zapisów 
Rozdziału 80110 Gimnazja, który brzmi: „Planowane wydatki bieżące w tym 
rozdziale zostały zrealizowane w wysokości 7.209.080 zł, tj. w 99,99%”. Z kolei 
w zał. nr 3 jest podana kwota 7.517.144 zł. Z czego wynika różnica? 

Wyjaśnień udzielił Skarbnik Miasta Zbigniew Walasiński, informując, że 
kwota 7.209.080 zł to wydatki bieżące, a kwota 7.517.144 zł to kwota ogółem 
wraz z wydatkami majątkowymi. 

Następnie radna Grażyna Zbieg spytała, gdzie umieszczone są wydatki na 
gimnazja prywatne.
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Odpowiedzi  udzieliła  Naczelnik  Wydz.  SP Krystyna  Boratyńska,  która 
poinformowała, że wydatki te ujęte są na str. 3 załącznika nr 3 i jest to kwota 
234.051 zł.

Przewodniczący  Rady  Miasta  zamknął  dyskusję  nad  sprawozdaniem 
z wykonania budżetu miasta za 2005 r. 

8.7. Podjęcie uchwał:

1/  w  sprawie  przyjęcia  sprawozdania  z  wykonania  budżetu  miasta  za 
2005 r., 

Sprawozdanie  z  wykonania  budżetu  miasta  za  2005  r.  radni  otrzymali 
w  terminie  statutowym  w  formie  zarządzenia  Prezydenta  Miasta  Nr  67/06 
z dnia 20 marca 2006 r.  

Rada  Miasta  większością  głosów,  tj.  13  głosami  „za”,  przy  7  głosach 
„przeciw”,  podjęła  uchwałę  w  sprawie  przyjęcia  sprawozdania  z  wykonania 
budżetu miasta za 2005 r.  

UCHWAŁA NR XLVII/453/06 – zał. nr 21

2/ w sprawie udzielenia absolutorium Prezydentowi Miasta za 2005 r. 

Przedmiotowy projekt uchwały radni otrzymali w terminie statutowym. 

Rada  Miasta  większością  głosów,  tj.  13  głosami  „za”,  przy  7  głosach 
„przeciw”, podjęła uchwałę w sprawie udzielenia absolutorium Prezydentowi 
Miasta za 2005 r. 

UCHWAŁA NR XLVII/454/06 – zał. nr 22

Przewodniczący  Rady  Miasta  pogratulował  Prezydentowi  Miasta 
uzyskania absolutorium za 2005 r. 
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Prezydent Miasta Piotr Roman podziękował wszystkim, którzy dokonali 
oceny merytorycznej ubiegłorocznego budżetu miasta, abstrahując od kryteriów 
politycznych.  Prezydent  wyraził  niezadowolenie  z  faktu,  że  radni,  którzy 
twierdzili,  że  w  samorządzie  należy  koncentrować  się  na  pracach 
merytorycznych, decydują się na głosowanie polityczne. Zaznaczył, że ze strony 
Klubu SLD nie padła żadna merytoryczna ocena budżetu ani podczas posiedzeń 
Komisji, ani podczas sesji. Prezydent podkreślił, że jeżeli ocena jest negatywna, 
to należy ją poprzeć argumentami. Zdaniem Prezydenta Miasta budżet miasta na 
2005  r.  był  konsekwentnie  realizowany  przez  Urząd  Miasta  i  jednostki 
organizacyjne gminy miejskiej. Porównując luty bieżącego roku z lutym roku 
ubiegłego  bezrobocie  w  Bolesławcu  spadło  o  ok.  500  osób.  Wzrosła  liczba 
podmiotów gospodarczych. W Bolesławcu realizowane są potężne inwestycje, 
co do rozpoczęcia których nie było pewności (modernizacja linii kolejowej E30, 
modernizacja autostrady A4). Prezydent podkreślił, że przywiązuje dużą wagę 
do  rankingów,  ponieważ  wszelkie  oceny  pozycji  miasta  należy  dokonywać 
w porównaniu z  miastami o podobnej  wielkości.  Do tej  pory nie  było roku, 
w którym Bolesławiec zająłby tak wysokie pozycje w niezależnych rankingach 
dokonywanych  przez  instytucje  złożone  z  ekspertów.  W  rankingu 
„Rzeczypospolitej”, uznawanym za najważniejszy w kraju, Bolesławiec po raz 
pierwszy znalazł się w gronie najlepiej zarządzanych gmin w kraju. Otrzymał 
także  tytuł  „Gminy  przyjaznej  środowisku”.  Kolejny  ranking  to  ranking 
„Wspólnoty”,  gdzie  na  bazie  danych  Regionalnych  Izb  Obrachunkowych 
udowodniono, że Bolesławiec jest gminą, która ze swojego budżetu przeznacza 
najwięcej na inwestycje majątkowe. Rankingi „Wspólnoty” dowodzą, że nasze 
miasto nastawione jest na budowanie przyszłości. Z kolei w rankingu „Nowin 
Jeleniogórskich” Bolesławiec znalazł się w gronie trzech miast,  które wydają 
najmniej na administrację. Ponadto znalazł się w gronie miast, które otrzymały 
certyfikat „Przejrzysta Polska”, co oznacza, że gmina realizowała szereg działań 
o charakterze antykorupcyjnym połączonych z wdrożeniem normy ISO. Nasze 
miasto jest także laureatem rankingu „Związku Powiatów Polskich”. Pokazuje 
on,  że  poprzez  zdyscyplinowane  działanie  można  zostać  laureatem 
w  konkurencji  realizowanej  przez  Internet.  Wszystko  to,  począwszy  od 
wskaźników  gospodarczych,  po  miejsca  w  rankingach,  wskazuje  na  to,  że 
Bolesławiec  rozwija  się  w  dobrym  kierunku.  Prezydent  przypomniał  także 
o  orzeczeniach  Naczelnego  Sądu  Administracyjnego  mówiących,  że 
absolutorium nie jest instytucją polityczną, lecz instytucją prawa finansowego. 
Określa  ona przede wszystkim właściwe zrealizowanie budżetu uchwalanego 
przez  Radę  Gminy.  Właśnie  dlatego  głosowanie  powinno  mieć  charakter 
merytoryczny, a nie polityczny. 
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Radny Stanisław Szypulski zwrócił uwagę na fakt, że Komisja Rozwoju 
Gospodarczego i Finansów nie wydała pozytywnej opinii w sprawie przyjęcia 
sprawozdania z wykonania budżetu miasta za 2005 r. 

Przewodniczący Rady Miasta Stanisław Małkowski wyjaśnił, że Komisja 
Rozwoju Gospodarczego i Finansów w ogóle nie wydała opinii. Nie można więc 
mówić, że nie wydała pozytywnej opinii. 

Radny Józef Burniak nie zgodził się z wypowiedzią Przewodniczącego 
Rady  Miasta.  Zdaniem  radnego  Komisja  nie  wydała  pozytywnej  opinii. 
Mówiąc, że nie wydała żadnej opinii, można zrozumieć, że nie wydała opinii, 
ponieważ  nie  zajmowała  się  tym  zagadnieniem.  A tak  przecież  nie  było. 
Komisja  zajmowała  się  tematem  i  nie  przegłosowała  pozytywnej  opinii. 
W odniesieniu do wypowiedzi Prezydenta Miasta, radny zaznaczył, że trudno, 
aby  opozycja  głosowała  „za”  przyjęciem  sprawozdania  i  przyznaniem 
absolutorium, kiedy głosowała „przeciw” przyjęciu budżetu. Była by to z jej 
strony niekonsekwencja. Radny przypomniał, że w budżecie miasta nie znalazł 
się żaden postulat Klubu SLD. Zaznaczył także, że rolą opozycji jest „patrzenie 
na ręce” władz miasta i wykazywanie niedociągnięć. Ponadto radny nawiązał 
do  wypowiedzi  Prezydenta  odnośnie  rankingów.  Zwrócił  uwagę  na  fakt,  że 
praca w samorządzie jest  kontynuacją tego,  co zaczęła poprzednia kadencja. 
Radni  jednej  kadencji  pracują  na  plony  zbierane  przez  radnych  kolejnej 
kadencji.  I  tak  jest  także  z  wysokimi  pozycjami  Bolesławca  w  rankingach. 
Wiele inwestycji miało swój początek w poprzedniej kadencji. 

Do powyższej wypowiedzi odniósł się Prezydent Miasta Piotr Roman, 
który poinformował, że radni Klubu SLD zagłosowali „przeciw’, nie popierając 
tego żadnymi argumentami. Na posiedzeniach Komisji radni opozycji powinni 
brać  udział  w  dyskusji  i  przedstawić  jakiekolwiek  merytoryczne  argumenty 
mówiące o niewłaściwym wykonaniu budżetu. Czy właściwą polityką pracy na 
rzecz miasta jest nieuczestniczenie w debacie publicznej? Prezydent zauważył, 
że w posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów wzięło udział 
dwóch radnych koalicji i dwóch radnych opozycji. Właśnie dlatego, stosunkiem 
głosów 2 „za” i 2 „przeciw”, Komisja nie wydała opinii. Zdaniem Prezydenta 
przykre jest, że radni opozycji próbują narzucić polityczny charakter obrad. 

Radny Jarosław Kowalski zwrócił uwagę, że jeden z radnych Klubu SLD 
prawdopodobnie głosował „za” przyjęciem budżetu miasta na 2005 r. Dlaczego 
więc teraz jest „przeciw”?
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Głos w dyskusji zabrał radny Józef Burniak, zdaniem którego pretensje 
należy  mieć  do  tych  radnych  koalicji,  którzy  nie  przyszli  na  tak  ważne 
posiedzenie komisji.

Zdaniem radnego Lesława Śliwko twierdzenie, że głosował nieuczciwie 
jest nadużyciem. Zażądał przeprosin.

Z kolei radny Jarosław Kowalski zażądał przeprosin za twierdzenie, że 
głosował „za” tylko dlatego, że jest w koalicji. 

Prezydent  Miasta  Piotr  Roman  stwierdził,  że  uczciwość  wymaga 
powiedzenia, dlaczego głosuje „przeciw”. 

Przewodniczący Rady ogłosił 10  minut przerwy,
a następnie wznowił obrady

Ad 9. Projekty uchwał Rady Miasta:

9.1. o zmianie uchwały Nr XLI/411/05 Rady Miasta Bolesławiec z dnia 30 
listopada 2005 r. w sprawie szczegółowych zasad oraz trybu udzielania 
i rozliczania dotacji przedmiotowych, 

Przedmiotowy  projekt  uchwały  radni  otrzymali  w  terminie  statutowym. 
Autopoprawka  do  projektu  uchwały  została  wniesiona  na  posiedzeniach 
Komisji.  Polegała  ona  na  dopisaniu  w  zdaniu  „Uchwała  wchodzi  w  życie 
z dniem podjęcia” zapisu „z mocą obowiązującą od 1 maja 2006 r.” (§ 3).

Rada Miasta, na wniosek radnego Zdzisława Abramowicza, postanowiła 
jednogłośnie, tj. 20 głosami „za”, odstąpić od referowania projektu uchwały.  

Rada Miasta jednogłośnie, tj. 20 głosami „za”, podjęła uchwałę o zmianie 
uchwały Nr XLI/411/05 Rady Miasta Bolesławiec z dnia 30 listopada 2005 r. 
w  sprawie  szczegółowych  zasad  oraz  trybu  udzielania  i  rozliczania  dotacji 
przedmiotowych wraz z autopoprawką. 

                           
UCHWAŁA NR XLVII/455/06 – zał. nr 23
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9.2. w sprawie zmian w budżecie miasta na 2006 r. 

Przedmiotowy projekt uchwały radni otrzymali w terminie statutowym. 

Rada  Miasta,  na  wniosek  radnego  Józefa  Pokładka,  postanowiła 
większością  głosów,  tj.  18  głosami  „za”  (2  radnych  nie  brało  udziału 
w głosowaniu), odstąpić od referowania projektu uchwały.  

Rada  Miasta  większością  głosów,  tj.  13  głosami  „za”,  przy  6  głosach 
„przeciw” (1 radny nie brał udziału w głosowaniu), podjęła uchwałę w sprawie 
zmian w budżecie miasta na 2006 r. 

UCHWAŁA NR XLVII/456/06 – zał. nr 24

Ad 10. Sprawy organizacyjne:
10.1. Informacje bieżące dla Rady Miasta. 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że:
- XLVIII sesja Rady Miasta Bolesławiec odbędzie się 24 maja 2006 r.,
- 13 kwietnia br. o godz. 13 00 odbędzie się sesja Młodzieżowej Rady Miasta,
- do 30 kwietnia br. należy złożyć oświadczenia majątkowe. 

Ponadto  Przewodniczący  Rady  Miasta  poprosił  radnych  o  większe 
zdyscyplinowanie, szczególnie jeśli chodzi o udział w posiedzeniach Komisji. 

Radny Zdzisław Abramowicz powrócił do tematu poruszonego w swojej 
interpelacji.  Przedstawił  radnym  projekt  stanowiska  Radnych  Rady  Miasta 
Bolesławiec  w  sprawie  używania  przez  prasę,  telewizję  oraz  niektóre 
opracowania  naukowe  na  Zachodzie  oszczerczej  nazwy  „polskie  obozy 
koncentracyjne” w odniesieniu do Auschwitz Birkenau i innych. Radny  wyraził 
zadowolenie, że pod projektem podpisali się wszyscy obecni radni. 

Radny Józef  Burniak  poparł  stanowisko przedstawione  przez radnego 
Zdzisława Abramowicza. Zdaniem radnego nie można być obojętnym na fakt, 
że  mówi  się  o  polskich  obozach  koncentracyjnych.  Radny  zaznaczył,  że 
stanowisko radnych skierowane jest  przeciwko tym, którzy dokonują  takiego 
nadużycia. 
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Radny Jan Paździora zwrócił uwagę na fakt, że obóz Auschwitz Birkenau 
nie  był  na  ziemiach  polskich.  W  wyniku  kampanii  wrześniowej  ziemie 
zachodniej  Polski  zostały przyłączone do Rzeszy.  Na linii  rzeki  Skawy była 
granica  między  generalnym  gubernatorstwem  a  Rzeszą  Niemiecką.  Obóz 
Auschwitz Birkenau leżał po stronie niemieckiej. Oświęcim leży u ujścia rzeki 
Skawa,  tak  więc  Wadowice  i  ludność  z  tamtych  stron  została  wysiedlona. 
Nieprawdą jest mówienie, że było to na naszych ziemiach. Taki był wówczas 
podział administracyjny. 

Radny  Jarosław  Kowalski  spytał,  do  kogo  skierowane  jest  omawiane 
stanowisko radnych oraz jakie i od kogo zadośćuczynienie radni chcą uzyskać. 

Wyjaśnień udzielił radny Zdzisław Abramowicz, zdaniem którego można, 
a  nawet  trzeba,  domagać  się  od  osób  prywatnych  i  rożnych  instytucji, 
zamieszczających  informacje  o  polskich  obozach  koncentracyjnych, 
odszkodowania finansowego za nadużycia wobec narodu polskiego. 

Przewodniczący Rady Miasta zaproponował, aby powyższą sprawą zająć 
się na następnej  sesji  Rady Miasta.  Poinformował także,  że  do niego należy 
zgłaszać wszelkie wnioski i uwagi w tej sprawie. 

Rada  Miasta  większością  głosów,  tj.  15  głosami  „za”,  przy  3  głosach 
„wstrzymujących  się”  (2  radnych  nie  brało  udziału  w głosowaniu),  przyjęła 
wniosek Przewodniczącego Rady Miasta. 

Ad 11. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski radnych.

Prezydent Miasta Piotr Roman

7.1.1. dot. stanowiska radnych Rady Miasta Bolesławiec w sprawie używania  
przez  prasę,  telewizję  oraz  niektóre  opracowania  naukowe  na  Zachodzie  
oszczerczej  nazwy  „Polskie  Obozy  Koncentracyjne”  –  wniosek  omówiony 
w punkcie 10.1. 

7.1.2. dot. boiska przy dawnej Szkole Nr 7 – działki zostały sprzedane. Chcemy, 
aby  w  miejscu  tym  powstały  dwie  kamienice.  Jeden  z  nabywców  próbuje 
zmienić  przeznaczenie  działki  (chce  wybudować  garaże),  ale  na  to  się  nie 
zgadzamy,  ponieważ  były  one  sprzedawane  na  działalność  usługowo  – 
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handlowo – mieszkalną. Pan radny mówił o protestach mieszkańców. Z tego, co 
wiem,  to  w  ich  organizację  zaangażowana  jest  BSA „Przemiana”,  którego 
członkowie organizowali w tym miejscu festyny bezalkoholowe. Trzeba będzie 
pomyśleć o lepszym wyposażeniu placu zabaw przy MPP Nr 2 oraz o lepszym 
zagospodarowaniu boiska z tyłu szkoły Pani Laury Słockiej – Przydróżnej. Tak 
naprawdę dzieci z tamtych terenów grają w piłkę na boisku szkolnym, albo na 
terenie dawnego cmentarza, a obecnie parku. 

7.2.1. dot. budowy parkingu przy ul. Wańkowicza – przyjrzymy się tej sprawie. 
Akurat te parkingi, które pan radny wyrysował, będą służyć przede wszystkim 
mieszkańcom ul.  Wańkowicza. Nie są to parkingi,  które w hierarchii  potrzeb 
miasta miałyby bardzo wysokie miejsce.  Generalnie jednak parkingów nigdy 
dość.  Trzeba  będzie  zorganizować  spotkanie  z  Prezesem  Spółdzielni 
Mieszkaniowej  „Bolesławianka”  i  zastanowić  się  kiedy  będzie  można  to 
zrealizować.  Na  pewno  nie  w  tym  roku.  Nie  ma  na  to  szans  z  powodów 
finansowych. 

7.3.1.  dot.  żwirowni  przy  ul.  Zabobrze –  z  tego,  co  przekazał  mi  Prezydent 
Stasik, dzieje się to na gruncie prywatnym. Jeżeli chodzi o żwirownię, o której 
mówił Pan radny, to została ona przekazana wędkarzom. Zobowiązali się oni do 
utrzymywania  czystości  i  porządku na  tym terenie.  Jeżeli  tego  nie  robią,  to 
trzeba będzie się z nimi spotkać i porozmawiać. 

7.4.1. dot. dojazdu do MZRL przy ul. Parkowej  – przypomnę, że w tym roku 
robimy ul. Parkową. Nie wiem natomiast, czy przejechanie kilometra dalej jest 
wielkim problemem. Zauważmy, że ulica jest wąska. Pomysł robienia wjazdu od 
strony  Komendy  Policji  nie  jest  najlepszy.  Wiadomo,  co  by  się  działo, 
gdybyśmy  w  tym  miejscu  zrobili  ruch  dwukierunkowy.  Ludzie  dla  swojej 
wygody chcieliby parkować pod domami. W tym przypadku nie widzę potrzeby 
zmiany organizacji ruchu. Bardzo często, nawet szerokie ulice dwukierunkowe, 
przerabia  się  na  jednokierunkowe.  Wystarczy  pojechać  do  Zittau,  gdzie  cała 
obwodnica  jest  jednokierunkowa  i  czasami  trzeba  przejechać  10  km,  aby 
wyjechać  w  odpowiednim  punkcie  miasta.  Państwo  zdecydowaliście 
o dodatkowych środkach, które pozwolą na wybudowanie parkingu służącego 
właśnie  MZRL.  Oczywiście  chcemy  tam  jeszcze  wybudować  dojazd  dla 
niepełnosprawnych, co rozwiąże sprawę. Podstawowym problemem jest  brak 
miejsc do parkowania. Kolejnym problemem jest spór pomiędzy mieszkańcami 
ul. Parkowej a MZRL o niewielkie podwórko, na którym popołudniami parkują 
też mieszkańcy. 

7.5.1. dot. bilansu Funduszu Poręczeń Kredytowych – zgodnie z Pana sugestią, 
otrzyma Pan odpowiedź na piśmie, ale dopiero po zatwierdzeniu bilansu przez 
Radę  Nadzorczą  i  Zgromadzenie  Wspólników.  Teraz  nie  możemy  Panu 
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udostępnić  bilansu,  ponieważ  nie  jest  on  jeszcze  zatwierdzony.  Tego  typu 
danych nie powinno się udostępniać przed ich zatwierdzeniem. 

7.6.1. dot. usunięcia metalowego słupa przy ul. Dolne Młyny – od roku oglądam 
ten słup przynajmniej dwa razy w tygodniu, ponieważ przejeżdżam tamtędy do 
rodziców. Rzeczywiście nie wygląda on estetycznie, ale nie zgadzam się z tym 
i nie wydaje mi się to prawdopodobne, że stwarza on zagrożenie dla życia. 

7.8.1. dot. wysypiska -  Pan radny zareagował, więc nie jest prawdą, że nikt nie 
reaguje. 

Z-ca Prezydenta Miasta Karol Stasik 

7.6.1. dot. usunięcia metalowego słupa przy ul. Dolne Młyny – do końca maja 
br. słup zostanie zdemontowany. 

7.7.1.  dot.  wykonania  całości  chodnika  wzdłuż  ul.  Kosiby  –  chodnik  będzie 
wykonany  do  skrzyżowania  z  ul.  Kleeberga,  ale  wiąże  się  z  tym  dylemat, 
ponieważ w miejscu tym rośnie wielki dąb. Z jednej strony aż się prosi, żeby go 
zostawić, a z drugiej strony żal, że chodnik musi ulec lekkiemu wyprofilowaniu. 
Prawdopodobnie dąb zostanie, ponieważ jest to wyjątkowo piękny okaz. 

7.8.1.  dot.  wysypiska -  jak  powiedział  wcześniej  Pan  Prezydent,  już 
zareagowaliśmy. Na interpelację radnego Szypulskiego sprzed dwóch tygodni 
również była natychmiastowa reakcja. 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta uznała udzielone 
odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski, za wystarczające.

Wobec  wyczerpania  porządku  obrad,  Przewodniczący  Rady  Miasta 
zamknął XLVII sesję Rady Miasta Bolesławiec.

Protokołowała:

Małgorzata Zadora

MZ/MZ
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